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内容概要

本书为高职高专食品、农产品、水产品、畜牧产品加工类专业及分析专业学生的教材，亦可供食品行
业工程技术人员参考。
    全书共有36课，取材范围广，内容分为5个单元，涉及营养素与健康、食品原料、食品保藏、食品加
工工艺和食品安全与控制。
每课除了正文以外，还设有词汇、相关阅读材料，以扩大学生的专业词汇和专业知识面。
在内容编排上力求结合实际，注重实际应用。
每课后面均设有一定量的练习题，与课文内容同步，以提高学生的专业文献翻译能力。
在本书的最后面整理归纳了食品专业术语和专业词汇，以供学生学习和查阅。
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章节摘录

　　What we eat as well as how much we eat determine our nutrition status to an important extent, and influenced
by a diversity of external and internal faelors. The person who wants to find the answer to the question "what
should I eat fir good nutrition?" might easily become Lost in the maze of inf,nnational corridors, confused by the
weahh of teehnical information provided by scientists or misled by simplistic answers provided by those with
products to sell. Somewhere in between is some reasonable, commonsense information thai we can use to guide us
our quest for sound nutrition knowledge.　　To begin, we need to learn some definitions of commonly used
nutrition terms and find ont what sorts of guidelines are available to help us measure the quality of our diets and to
develop healthful eating patterns.
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编辑推荐

　　《食品专业英语》为高职高专食品、农产品、水产品、畜牧产品加工类专业及分析专业学生的教
材，亦可供食品行业工程技术人员参考。
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